

Notulen van de Algemene Ledenvergadering AGAVS 24 november 2009

1. Opening en mededelingen:

- Opening van de vergadering en welkomstwoord wordt gedaan door de voorzitter, Paul Klein.
- De presentielijst gaat rond.
- Begin vergadering: 20.05 uur.
- Aanwezig waren: Fred van der Meulen, Adrie van Dam, Ferry Bleys, Willeke van Brink, Alinda Oldenkamp, Lizette van Ek, Anita Dekker, Hennie de Vries, Ad van Dijk, Petra Poort, Tony van Laar, Margreet Keelan, Fenny Gramser, Piet Fey, Bjorn Klein, Jans Schepers, Marit Schepers, Margon Regtien, Gerda Veenstra, Wilco Pelgrum, Jan Visscher, Corné Bressers.
- Afgemeld hebben zich: Gerda Eken, Mildred Klinkenberg, Manon Stellingwerf, Geraldine Šebek, El-Roy Šebek, Geurt Dusschooten, Margriet Huijbregtse, Arnold de Kruijff, Jason Loosemore, Frits Muller, Heel het H1 team.
- De afwezigen zijn door Linda Wiersma voorgelezen.
- Aanwezig van bestuur: Paul Klein, voorzitter, Claudia Bouma, penningmeester, Linda Wiersma, secretaris, Toon van Mil, TC zaken, Piet Ravenhorst, barcommissie.
- Notulist: Linda Wiersma
- Geen mededelingen.

2. Ingekomen stukken:

- Er zijn geen ingekomen stukken.

3. Notulen vorige jaarvergadering (24-11-08):

- Pagina 1: Tony vraagt of de inboedelverzekering geregeld is.
 - Paul Klein antwoord: we zijn nog met St. Balans in bespreking over de aangeschafte materialen en wie dan wat verzekerd.
- Pagina 2: geen vragen.
- Pagina 3: hier zijn geen vragen over.
- Pagina 4: er is nog een aanvulling over de verbouwing van de Banninghal.
 - Tussen 21 december 2009 en 03 januari 2010 is de hal niet beschikbaar i.v.m. leggen van een nieuwe vloer.
 - Paul Klein zegt: we zouden voor trainingen kunnen uitwijken naar Soest.
- De notulen van de vorige Algemene Ledenvergadering AGAVS van 25-11-08 zijn hierbij vastgesteld en goedgekeurd, met dank aan Linda voor de verwerking.

4. Jaarverslag bestuur:

- Het jaarverslag van het bestuur is geschreven en voorgelezen door Linda Wiersma.
- Hier zijn geen vragen over.
- Hierbij is het jaarverslag vastgesteld en akkoord bevonden.

5. Jaarrekening seizoen 2008/2009:

AGAVS Resultaat Boekjaar 2008-2009, pagina 1

- De verzekering is begroot op € 450,00. Fenny geeft aan dat slechts ca € 55 daarvan is besteed.
 - De penningmeester zegt: het betreft de premie voor de aansprakelijkheidsverzekering, bij opstellen begroting hadden wij een aanbieding met een premie van 450 euro. Verder zoeken heeft een goedkopere verzekering opgeleverd.
- Jans vraagt of het bestuur de Soester Courant van eerder in november heeft gezien i.v.m. collectieve verzekering voor verenigingen en kaderleden. Hij vraagt of we nu dubbel verzekerd zijn.
 - Paul dankt Jans voor de tips en zegt dat het kan zijn dat we dubbel verzekerd zijn.
- Fenny vraagt of Koninginnedag een spontaan idee was omdat deze niet begroot is.
 - De voorzitter geeft aan dat dat inderdaad het geval is.

- Gerda vraagt aan Claudia of ze kan uitleggen hoe het met de tenues zit. Het lijkt of de leden dat zelf moeten betalen.
 - Het klopt dat de leden hun tenues zelf moeten betalen. Begroot zijn de aan te schaffen tenues van gesponsorde teams.
 - De aankoop wordt apart als uitgave geboekt en de dekking als inkomsten onder sponsoring.

Afdeling badminton, pagina 3:

- Hierover zijn geen vragen.

Jaarrekening AGAVS totaal, pagina 4:

- Er zijn geen vragen.

Balans, pagina 5:

- Petra Poort vraagt wat "nog te ontvangen" betekend? Is dat voor zaalhuur terug te krijgen van de NeVoBo?
 - Claudia zegt: Ja en nog subsidie voor het Stratenvolleybaltoernooi.
- De leden kunnen zich vinden in de begroting en gaan akkoord met de jaarrekening.
- De jaarrekening is hiermee vastgesteld en geaccordeerd.

6. Verslag kascommissie:

- Het kasboek is gecontroleerd door Petra Poort en Manon Stellingwerf.
- De boekhouding ziet er goed uit.
- De kascontrole commissie heeft de boekhouding in orde bevonden.
- Het verslag wordt voorgelezen, hierin stelt de kascontrole commissie voor het bestuur decharge te verlenen.
- De vergadering neemt het voorstel over en verleent het bestuur decharge.

7. Verkiezing kascommissie:

- Petra Poort wordt herkozen.
- Manon Stellingwerf is aftredend en mag niet herkiesbaar zijn.
- Bjorn Klein stelt zich kandidaat om als 2e persoon de kascontrole doen.
- De vergadering benoemt Bjorn Klein tot lid van de kascontrole commissie.

8. Jaarverslagen van de verschillende afdelingen en commissies:

- Voor het jaarverslag van het bestuur, zie punt 4.
 - Is al besproken.
- Jaarverslag van de afdeling volleybal is geschreven en voorgelezen door Toon van Mil.
 - Er zijn geen vragen over het verslag.
- Jaarverslag van de afdeling badminton is voorgelezen door Piet Fey.
 - Paul haakt op het verslag in door te zeggen dat er financieel afgewikkeld moet worden.
 - Vraag van Tony: houden jullie de afdeling badminton slapend of hef je het op?
 - Piet geeft daarop aan dat we het een slapende afdeling houden.
 - Paul geeft echter aan dat het afgewikkeld moet worden i.v.m. de passe-partout van de gemeente.
 - Vraag van de badmintonners: verliezen we nu dan ook zaalruimte?
 - Paul zegt: Er zijn wel kapers op de kunt.
 - We zullen er eerst verder over spreken en berichten de gemeente op het moment dat he moet.
- Jaarverslag van de evenementencommissie is voorgelezen door Hennie de vries.
 - Er zijn geen vragen over.
- Jaarverslag van de barcommissie is voorgelezen door Piet Ravenhorst.
 - Er zijn geen vragen over van de leden.
- Hierbij zijn de jaarverslagen goedgekeurd en vastgesteld.

Pauze van 20.50 uur tot 21.05 uur.

9. Verkiezing bestuursleden:

- De voorzitter hervat de vergadering weer.
- Paul is aftredend als voorzitter, hij zegt zelf: formeel is hij verkiesbaar maar de leden mogen kiezen.
- De leden stemmen in met de herkiezing.
- Voor de vacature om vanuit de Evenementen Commissie iemand in het bestuur te hebben, is Marit Schepers als kandidaat gevonden.
- De leden gaan akkoord met de benoeming van Marit Schepers tot bestuurslid.
 - Fenny vraagt hierop wel of Marit dan algemeen lid is.
 - Het antwoord hierop is: Ja
- De voorzitter geeft aan dat het bestuur nu weer compleet is.

10. Begroting seizoen 2009-2010 (pagina 1):

- Paul geeft eerst een toelichting.
 - Zie hiervoor het nieuwe beleid op hard copy (zie bijlage).
- We zullen nog zeker 5 jaar in deze situatie zitten in de Time Out.
- Paul geeft aan dat er afdrachten gedaan gaan worden aan St. Balans voor de frisdrank.
 - Voorstel is om de frisdrankautomaat uit de halen weg te halen.
 - Tony vraagt of ze hiermee akkoord gaan bij St. Balans.
 - Piet Ravenhorst zegt: Nee, er wordt nog overlegd met St. Balans.
- Nog een toevoeging: Er is subsidie mogelijk om scheidsrechters opleidingen vergoed te krijgen via de gemeente.
 - Hier wil het bestuur een beroep op doen.
- Bjorn heeft een vraag over de scheidsrechters sweaters.
 - Worden het sweaters of shirts?
 - Toon geeft aan dat het officiële poloshirts worden.
- Verder geen vragen over de toevoegingen.

Vragen over de begroting:

- Alinda vraagt of de vrijwilligersdag 2x begroot is.
 - Het antwoord daarop is nee.
- Fenny vraagt of er een abonnement voor de website begroot is?
 - Deze kosten staan bij de administratiekosten.
- Fenny vraagt of materiaalkosten bar en technisch onderhoud bar niet dezelfde kosten zijn?
 - Antwoord is nee: het ene is uitbreiding voorzieningen en het andere is het onderhoud.
- Petra vraagt of de € 500,00 begroot voor de afdracht aan St. Balans niet te laag is.
 - Tony vraagt hierop of dat bedrag reëel is?
 - Piet zegt daarop: Het is meer dan wat ze uit de frisdrankautomaat halen.

Volleybal 2009-2010 (pagina 2):

- Jan Visscher geeft aan dat er een behoorlijk bedrag in kas is maar wat hij mist is het ambitie niveau van de club, dat kost geld. Is dat begroot?
 - Toon bevestigt met het antwoord dat de afspraken die er liggen zo begroot kunnen worden.
 - Voor dit seizoen kan het op deze manier begroot worden.
- Fred refereert naar het beleidsplan.
 - Deze kan Jan krijgen aangezien hij vroeg naar ambitie.
- Gerda vraagt of dit ook voor de dames geldt.
 - Daar komt Toon op terug, valt nu niet onder de begroting.
- Fenny en Alinda vragen over de sponsorinkomsten.
 - Dat zijn Plus van Soest en Pouw. Van der Burgt valt weg.
- Fenny vraagt of er een sponsorcommissie is.
 - Paul geeft aan dat die er niet is en dat sponsoring vanuit het bestuur gaat.
 - Piet Fey doet de ballensponsors.
- Alinda geeft aan bij contributie jeugd / senioren: voor de jeugd is veel lager begroot dan vorig jaar.
 - Paul zegt dat we voorzichtig begroot hebben.
 - Linda geeft aan dat er na de peildatum veel aanmeldingen van jeugd zijn geweest.

Afdeling badminton (pagina 3):

- Paul geeft aan dat de verwachting is dat de begroting gehalveerd wordt, als je na een half jaar gaat afsluiten.

Begroting totaal (pagina 4):

- Geen vragen of opmerkingen over de begroting totaal.
- De leden zijn akkoord met de begroting.

11. Rondvraag:

1. Jan Visscher refereert er naar dat Paul bij de NeVoBo is geweest.
 - Jan vraagt of het bestuur actief naar vergaderingen van de NeVoBo gaat?
 - Paul geeft aan van niet en dat we dat op ons laten afkomen en we volgen het via de nieuwsbrieven van de NeVoBo.
 - Jan adviseert om wel naar de vergaderingen te gaan.
 - Paul neemt dit advies ten harte.
 - Aanvulling: de NeVoBo gaat van 8 naar 4 regio's .
 - Holland en Mid West gaan fuseren.
 - De speelregio's blijven voorlopig gelijk, waarop de leden opgelucht zuchten.
 - Paul geeft aan dat er evt. een verzoek gedaan kan worden voor spelen in een andere regio.
 - Toon geeft aan dat we dan naar lagere klassen kijken: misschien is het gunstiger om te spelen in bijv. Den Dolder, Utrecht, Zeist etc.
 - We wachten af wat er gebeurt en bekijken dan later wat er nog mogelijk is.
 - Paul geeft aan dat er veel verschil in teamgelden is tussen Mid West en regio Holland.
 - Beleid van de NeVoBo is dat de regiokantoren de clubs beter gaan ondersteunen.
2. Margon geeft aan dat er een actie is rond aanmelden voor glasvezel.
 - Ieder lid dat zich aanmeld is € 10,00 voor de club.
 - We zullen dit voor de eerstvolgende bestuursvergadering agenderen zegt Paul.
 - Toon geeft aan dat we deze informatie in het bestuur ook hebben ontvangen.
3. Piet Fey geeft aan dat de training van de recreanten heel matig is.
 - Peter (trainer) zou niet betaald krijgen voor zijn trainingen.
 - Claudia geeft aan dat dat niet klopt. Peter krijgt wel degelijk een vergoeding.
 - Peter is er meer niet dan wel geeft Piet Fey aan.
 - Toon heeft al een gesprek gehad met Peter, kwam daarna wel weer trainen geven maar het zakt nu weer weg.
 - Er wordt gekeken naar een andere / betere oplossing.
4. Jans heeft een idee over sponsoring:
 - Denk eens over kleinere sponsors.
 - Nu hebben we contracten voor 3 jaar.
 - Toon geeft aan dat dat klopt en het bestuur al geprobeerd heeft maar er moet ook gekeken worden naar de uitgaven.
 - Als een sponsor bijv. € 250,00 wil sponsoren dan legt de vereniging er € 40,00 op toe voor bijv. een sponsorbord.
 - Petra geeft ook aan dat je moet uitkijken dat je de hoofdsponsor niet voor het hoofd stoot.
 - Jans bedoeld ook individueel sponsoren met een evenement of bijv. ballensponsor.
5. Jans geeft aan dat de stukjes in de krant fantastisch zijn maar dat ze altijd over H1 en D1 gaan.
 - Jans vindt het jammer dat de jeugd niet genoemd wordt.
 - Toon geeft aan dat de Soester Courant andere stukjes niet plaatst en als je deze aanlevert, ze ze schrappen.
 - Ze plaatsen alleen het wedstrijdverslag.
 - De stukjes in de krant gaan gelijk op met die van SoVoCo.
 - Op de site staan wel uitgebreide stukken.
 - Het bestuur wil ook graag dat de leden en toeschouwers een stukje schrijven op de site.
 - Jans vindt de suggestie op de site een goed idee.
6. Jans en nog iemand hebben zich opgegeven voor de opleiding trainer voor de mini's maar hebben hier niets meer van gehoord.

- Paul geeft aan dat we graag willen dat trainers opleidingen gevolgd worden maar Toon zegt dat er genoeg mensen moeten aanmelden in de regio voordat de opleiding doorgaat.
- Tony zegt: geef dan wel een terugkoppeling.
- 7. Anita is blij dat D2 een nieuwe trainer heeft.
 - Ze hebben een trainer en coach gemist, vooral met zoveel jonge meiden in dat team.
 - Anita zegt: zorg voor voldoende kader voor zo'n opleidingsteam.
- 8. Gerda vraagt wat we rond Kees Rijksen doen en geeft uitleg rond de situatie van Kees.
 - Paul geeft aan dat het een goed signaal is.
 - We kunnen hem uitnodigen voor de wedstrijden.
 - Het bestuur gaat dit oppakken.
 - Petra geeft als idee: Een grote kaart waar alle leden iets op kunnen zetten.
 - Claudia gaat z.s.m. voor een kaart zorgen.
- 9. Toon zegt: Alinda refereerde al naar de verschuivingen in trainers , coaches en leden bij D2.
 - We hebben het na een gesprek weer op de rit staan.
 - Er zijn wel consequenties voor de speeltijden.
 - Naast H1 speelt D1 nu ook op centre court. Vanaf 12-12 om 15.00 uur.
 - Om 17.45 uur speelt H1 op het centre court.
 - H3 regelt alles rondom de wedstrijd van H1.
 - Adrie heeft daarin wat meer ruimte voor scheidsrechters.
 - D2 gaat om 16.00 uur spelen, dat was 14.30 uur.
 - Het schema voor de barcommissie wordt nog aangepast.
 - Paul geeft aan: houdt de website in de gaten.
- 10. Het één na laatste woord wil Jans graag hebben:
 - Hij vraagt of het juist is dat op voordracht van het bestuur en leden iemand erelid kan worden.
 - Hij wil Frits voordragen. Of evt. kandidaat stellen voor vrijwilliger van het jaar, op het Sportgala.
 - Het bestuur gaat onderzoeken of Frits erelid kan worden.
 - Nominatie voor vrijwilliger van het jaar kan door ieder individuele sporter aangedragen worden.
 - Jans vindt dat het zwaarder telt als dat via het bestuur gedaan wordt.
 - Jans bedankt het bestuur.

12. Sluiting:

- Paul Klein sluit de vergadering om 22.05 uur.
- Hij bedankt iedereen voor zijn / haar aanwezigheid en inbreng.
- De datum voor de volgende Algemene Ledenvergadering is nog niet bekend.